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                  Kołobrzeg, dnia 24 lutego 2021 r. 
BRM.0002.33.2021.K 

 
Protokół Nr 33/2021 

 
z XXXIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 24 lutego 2021 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 24 lutego 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 15.50  tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W 

Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, 

I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa 

w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie ustalenia statutu Żłobka „Krasnal” w Kołobrzegu, 

4) w sprawie ustalenia kierunków działań dla zagospodarowania terenów  

w Podczelu, 

5) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

9 lat części działek o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8 o łącznej 

powierzchni 12,9 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele, 

6) w sprawie sprzedaży działki numer 113/28 obręb 14 położonej przy  

ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

7) w sprawie sprzedaży działki numer 113/29 obręb 14 położonej przy  

ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

8) w sprawie sprzedaży działki numer 9/20 obręb 6 położonej przy ul. Morawskiego 

w Kołobrzegu, 

9) w sprawie sprzedaży działki nr 11/92 obręb 18, położonej w Kołobrzegu przy  

ulicy Mazowieckiej, 
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10) w sprawie sprzedaży garażu, położonego w ciągu garażowym przy  

ul. Trzebiatowskiej 10a w Kołobrzegu, 

11) w sprawie zamiany nieruchomości, 

12) w sprawie nadania nazwy ulicy Marchewkowej w Kołobrzegu, 

13) w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości należących 

do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 2021 

lub 2022. 

4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z kontroli problemowej wydatków na promocję poniesionych przez Urząd Miasta 

Kołobrzeg w 2019 roku. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 

Protokół Nr 32/2021 z XXXII sesji, która odbyła się w dniu 27 stycznia 2021 r. był wyłożony 

do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do 

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. GROTTO Małgorzata 
7. KALINOWSKI Jacek 
8.KIEŁKOWSKI Przemysław 
9. LEWANDOWSKI Piotr 
10. PARUS Wiesław 
11. PLEWKO Krzysztof 
12. RZEPKA Piotr 
13. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
14. TRAFAS Agnieszka 
15. WILK Danuta 
16. WOŹNIAK Jacek 
17. ZAWADZKI Dariusz 
18. Izabela Zielińska 
19. ZIĘBA Łukasz 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  



3 
 

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 19 radnych. Radni 
nieobecni usprawiedliwieni: Artur Dąbkowski, Adam Hok. Jest to wymagane quorum, by 
obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXIII sesji.   
 
Przewodniczący poinformował, że na wniosek Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” oraz 
zgodnie z art. 20 ust.6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.  
z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.) wprowadził do porządku obrad XXXIII sesji w punkcie 3 jako 
podpunkt 13 projekt uchwały w sprawie umów najmu i umów dzierżawy należących do 
Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 2021 lub 2022. 
Zmieniony porządek obrad wraz z projektem uchwały Radni otrzymali drogą elektroniczną 
oraz udostępniony w programie eSesja. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił wnioski formalne złożone na piśmie przez Radnych 
o zmianę porządku obrad XXXIII sesji: 

1. Pani radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej  

w imieniu Komisji złożyła na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji, 

polegającą na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości (pkt 3 ppkt 11 porządku obrad). 

2. Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w imieniu Komisji złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad, 

polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji.  

 

Wymienione przez Przewodniczącego Rady wnioski formalne wraz z projektem uchwały  
w sprawie rozpatrzenia petycji, zostały przesłane do radnych drogą elektroniczną w dniu  
2 lutego 2021 r. Ponadto znajdują się one w programie eSesja przy punkcie 1 porządku 
obrad sesji. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad porządkiem obrad udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku 
obrad polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 
3 podpunkt 5 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy 
na okres 9 lat części działek o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8 o łącznej 
powierzchni 12,9 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele. Pani radna uzasadniła 
wniosek formalny.  

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosy ad vocem 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Agnieszka Trafas 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję nad porządkiem obrad sesji. Dyskusja została nagrana i utrwalona za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowania nad wnioskami formalnymi o zmianę porządku 

obrad 

1. Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Panią 

radną Agnieszkę Trafas w imieniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej – wycofanie  

z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 11, w sprawie zamiany 

nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogdan Błaszczyk, Wiesław Parus 

 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała bezwzględną większością ustawowego składu rady 

zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z punktu 3 podpunkt 11 projektu uchwały 

w sprawie zamiany nieruchomości.   

2.Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę porządku obrad 
polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 
Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Ten projekt uchwały został ujęty w punkcie 3 jako podpunkt 14 porządku obrad. 

 

3. Głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią 
radną Izabelę Zielińską w sprawie wycofania projektu uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działek  
o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8 o łącznej powierzchni 12,9 ha, położonych  
w Kołobrzegu – Podczele:  
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
  
Wyniki imienne: ZA (10) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 
Kalinowski, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
PRZECIW (9) 
Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad nie uzyskał 

bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady (wymagane głosy do 

zmiany porządku obrad, to 11 głosów za) i projekt uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działek  

o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8 o łącznej powierzchni 12,9 ha, położonych  

w Kołobrzegu – Podczele pozostaje w dalszym procedowaniu. 

Porządek obrad XXXIII sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie ustalenia statutu Żłobka „Krasnal” w Kołobrzegu, 

4) w sprawie ustalenia kierunków działań dla zagospodarowania terenów  

w Podczelu, 
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5) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

9 lat części działek o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8 o łącznej 

powierzchni 12,9 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele, 

6) w sprawie sprzedaży działki numer 113/28 obręb 14 położonej przy  

ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

7) w sprawie sprzedaży działki numer 113/29 obręb 14 położonej przy  

ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

8) w sprawie sprzedaży działki numer 9/20 obręb 6 położonej przy ul. Morawskiego 

w Kołobrzegu, 

9) w sprawie sprzedaży działki nr 11/92 obręb 18, położonej w Kołobrzegu przy  

ulicy Mazowieckiej, 

10) w sprawie sprzedaży garażu, położonego w ciągu garażowym przy  

ul. Trzebiatowskiej 10a w Kołobrzegu, 

11) w sprawie zamiany nieruchomości, projekt uchwały wycofany z porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, 

12) w sprawie nadania nazwy ulicy Marchewkowej w Kołobrzegu, 

13) w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości należących 

do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 2021 

lub 2022, 

14) w sprawie rozpatrzenia petycji. 

4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z kontroli problemowej wydatków na promocję poniesionych przez Urząd Miasta 

Kołobrzeg w 2019 roku. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowią 

załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3 podpunkt 1 porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinie przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  
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2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że członkowie Klubu poprą projekt uchwały w 
glosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad, która otworzył Przewodniczący Rady, 
udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  Dyskusja, wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Danuta Wilk 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/458/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
2021 r. 
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Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że członkowie Klubu poprą projekt uchwały  
w glosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 

Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Danuta Wilk 
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NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/459/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka „Krasnal” 

w Kołobrzegu  

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek–Członek Klubu informując, że członkowie Klubu poprą projekt uchwały  
w glosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub zagłosuje za tym projektem 
uchwały także z tego powodu, że są w nim uwzględnione wnioski Komisji Rewizyjnej 
z przeprowadzonej kontroli. 
 

Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Społecznej, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka „Krasnal”  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (3) Artur Dąbkowski, Adam Hok, Danuta Wilk 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/460/21 w sprawie ustalenia statutu Żłobka „Krasnal” w Kołobrzegu. 
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Przed kolejnym punktem porządku obrad, Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Wiceprzewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o 30 minutową przerwę w obradach. 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (3) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok, Danuta Wilk 

Przewodniczący Rady zgodnie z wolą Rady ogłosił 30 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla 

zagospodarowania terenów w Podczelu 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek Klubu 

Radnych „Nowy Kołobrzeg”.  

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku wyrażonym w piśmie z dnia 19.02.2021 r. nie 

wniosła uwag do projektu uchwały.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 



11 
 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas–Członek Klubu informując, że członkowie Klubu poprą projekt uchwały  
w glosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
 

Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
W dyskusji nad projektem uchwały, którą otworzył Przewodniczący Rady, udział 
wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 
Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr 
Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/461/21 w sprawie ustalenia kierunków działań dla zagospodarowania 
terenów w Podczelu. 
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Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działek o numerach: 4/227, 4/38 
oraz 4/233 obr. 8 o łącznej powierzchni 12,9 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas–Członek Klubu informując, że każdy z członków Klubu będzie głosował 
indywidualnie.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu przy 
tym projekcie uchwały. 
 

W dyskusji nad projektem uchwały, którą otworzył Przewodniczący Rady, udział 
wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który zgłosił wniosek formalny o stwierdzenie quorum  
i sprawdzenie, kto uczestniczy obecnie w sesji. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji uczestniczy 19 radnych. Radni 
nieobecni: Artur Dąbkowski i Adam Hok. 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. 
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Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działek  
o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8 o łącznej powierzchni 12,9 ha, położonych  
w Kołobrzegu – Podczele: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, 
Piotr Rzepka, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Bieńkowski, Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/462/21 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy na okres 9 lat części działek o numerach: 4/227, 4/38 oraz 4/233 obr. 8  
o łącznej powierzchni 12,9 ha, położonych w Kołobrzegu – Podczele. 
 

Po tym glosowaniu Przewodniczący udzielił głosu Pani Prezydent Miasta. Wystąpienie 
zostało nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostało nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 113/28 

obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie Pani Anna Mieczkowska – 

Prezydent Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas–Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Jacek Woźniak, który zapytał, który z właścicieli wystąpił o sprzedaż działki. 
Odpowiedzi udzielił Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

działki numer 113/28 obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/463/21 w sprawie sprzedaży działki numer 113/28 obręb 14 położonej przy 
ul. Wschodniej w Kołobrzegu. 
 
Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 113/29 
obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba–
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 113/29 obręb 14 położonej przy  

ul. Wschodniej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XXXIII/464/21 w sprawie sprzedaży działki numer 113/29 obręb 14 położonej przy 

ul. Wschodniej  w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 9/20 

obręb 6 położonej przy ul. Morawskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba–
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 9/20 obręb 6 położonej przy  
ul. Morawskiego w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 
Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Bieńkowski, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/465/21 w sprawie sprzedaży działki numer 9/20 obręb 6 położonej przy  
ul. Morawskiego w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 11/92 obręb 18, 

położonej w Kołobrzegu przy ulicy Mazowieckiej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba–
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 11/92 obręb 18, położonej w Kołobrzegu 
przy ulicy Mazowieckiej: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 
Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/466/21 w sprawie sprzedaży działki nr 11/92 obręb 18, położonej  
w Kołobrzegu przy ulicy Mazowieckiej. 
 
Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży garażu, położonego  

w ciągu garażowym przy ul. Trzebiatowskiej 10a w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba–
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie sprzedaży garażu, położonego w ciągu garażowym przy  

ul. Trzebiatowskiej 10a w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/467/21 w sprawie sprzedaży garażu, położonego w ciągu garażowym przy  

ul. Trzebiatowskiej 10a w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

Rada Miasta podczas dyskusji nad porządkiem obrad dokonała zmiany porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady i wycofała projekt uchwały  

z porządku obrad sesji. 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

Marchewkowej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za przyjęciem 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek–Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Jacek Woźniak, który przekazał, że będzie głosował za projektem uchwały. Pan 
radny zwrócił się z prośbą, aby przy nadawaniu nazw ulicom, placom, rondom, nadawać 
takie nazwy, które będą ludzi łączyć a nie dzielić. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko powiedział, że tego typu nazwy bardzo łatwo zapamiętać. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy Marchewkowej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 
Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIII/468/21 w sprawie nadania nazwy ulicy Marchewkowej w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie zawierania umów najmu i umów 

dzierżawy nieruchomości należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin 

wygaśnięcia przypada w roku 2021 lub 2022. 

 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący 

Klubu. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za przyjęciem 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba –
Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan rady Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. 
 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zawierania 

umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, 

których termin wygaśnięcia przypada w roku 2021 lub 2022: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Agnieszka Trafas 



21 
 

 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIII/469/21 w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości 

należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 

2021 lub 2022. 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Prezydent Miasta nie wniosła 

uwag do projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Członek Klubu informując, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska 
do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub jest przeciwko projektowi 
uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Radca prawny 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli 
Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
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rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z zapisem w § 1: „Nie uwzględnia się petycji …….. z dnia 19 stycznia 2021 r. 

dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie zwolnienia bądź obniżenia czynszu dzierżawnego”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Kamil Barwinek, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały.  

W tym miejscu Radca prawny poinformował, że na sesji jest właśnie ten etap, w którym 

decyduje Rada Miasta. 

Ustalono, że na następną sesję zostanie przygotowany nowy projekt uchwały. 

Punkt 4 - Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

z kontroli problemowej wydatków na promocję poniesionych przez Urząd Miasta 

Kołobrzeg w 2019 roku. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania 
Komisji Rewizyjnej. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 

wydatków na promocję poniesionych przez Urząd Miasta Kołobrzeg w 2019 roku: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk 

 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dąbkowski, Adam Hok 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie  

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej wydatków na 

promocję poniesionych przez Urząd Miasta Kołobrzeg w 2019 roku. 

 

Punkt 5 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 6 

porządku obrad. 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni złożyli następujące interpelacje i zapytania do Prezydent Miasta: 
Pan radny Łukasz Zięba złożył zapytanie w sprawie opłat za gospodarowanie odpadami 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła zapytanie w sprawie opieki wytchnieniowej 
 
Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył interpelację w sprawie ogłoszenia o zamówieniu 
publicznym w RCK 
 
Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie ustawienia „nakrętkomatu” 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie lokalizacji schroniska dla zwierząt  
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła pięć interpelacji: 
1) w sprawie inwestycji w KTBS 
2) w sprawie zwolnień z czynszu dzierżawnego w 2020 r. 
3) w sprawie rozbudowy monitoringu miejskiego 
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4) w sprawie sygnalizacji i oświetlenia przejść dla pieszych 
5) w sprawie stanu chodników miejskich 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania w części udzielali: Prezes KTBS, Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych i Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych oraz 
Zastępca Dyrektora RCK w Kołobrzegu. 
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

1. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 02 lutego  
2021 r. poz. 537 zostało ogłoszone Obwieszczenie Nr 1 Rady Miasta Kołobrzeg  
z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta. 

2. Fundacja Historia Kołobrzegu przekazała do wiadomości Rady Miasta pismo z dnia 
12 lutego 2021 r. dot. wpisu do rejestru zabytków adresowane do Miejskiego 
Konserwatora Zabytków. 

3. Komisja Budżetowo – Gospodarcza, Komisja Morska, Komisja Prawa przedstawiły do 
wiadomości Rady Miasta plany pracy na 2021 rok.  

4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Komisja Budżetowo – Gospodarcza, Komisja 
Morska przedstawiły do wiadomości Rady Miasta sprawozdania z działalności w 2020 
roku.  

5. Zarząd Osiedla Nr 8 „Rzemieślnicze” przedłożył do Rady Miasta sprawozdanie  
z działalności Zarządu Osiedla Nr 8 „Rzemieślnicze” w roku 2020 wraz z uchwałą  
Nr 2 z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla. 

6. Zarząd Osiedla Nr 9 „Podczele” przedłożył do Rady Miasta sprawozdanie finansowe 
Zarządu Osiedla Nr 9 „Podczele” za rok 2020 wraz z Uchwałą Nr 1/2021 Rady 
Osiedla Nr 9 „Podczele” w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla. 

7. Zarząd Osiedla Nr 4 ‘Radzikowo” przedłożył do Rady Miasta sprawozdanie  
z działalności Zarządu Osiedla Nr 4 „Radzikowo” w roku 2020 wraz  
z Uchwałą Nr 21/2016/2021 Rady Osiedla Nr 4 „Radzikowo” z dnia 26 stycznia 2021 
r. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla za rok 2020. 

8. Zarząd Osiedla Nr 2 ‘Śródmiejskie” przedłożył do Rady Miasta uchwałę Nr 1/2021 
Rady Osiedla Nr 2 „Śródmiejskie” z dnia 28 stycznia 2021 r.  
w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla wraz ze sprawozdaniem 
merytorycznym z działalności Zarządu Osiedla Nr 2 „Śródmiejskiej” za rok 2020. 

9. Zarząd Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” przedłożył do Rady Miasta sprawozdanie  
z działalności Zarządu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” za rok 2020. 

10. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 09 lutego  
2021 r. zostały ogłoszone: 

1) Uchwała Nr XXXI/435/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 grudnia 2020 r.  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji 

Kołobrzeg – Białogard a ulicami Myśliwską i Koszalińską - poz. 651. Uchwała 

wchodzi w życie 24 lutego 2021 r. 

2) Uchwała Nr XXXI/436/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 grudnia 2020 r.  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3 

20/4, 21/1, 21/2, oraz części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19 –  

poz. 652. Uchwała wchodzi w życie 24 lutego 2021 r. 

3) Uchwała Nr XXXI/437/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 30 grudnia 2020 r.  

w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2024” – poz. 653. Uchwała weszła w życie z dniem 

1 stycznia 2021 r. 
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 11. Pani Prezydent Miasta pismem znak: BAK 1712.4.2020.K z dnia 17 lutego 2021 r.  

                 przekazała do Rady Miasta wyniki kontroli dot. stref płatnego parkowania. 

 12. Do wiadomości radnych zostało przekazane drogą elektroniczną pismo 

                   Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie z dnia 27 stycznia  

                  2021 r. dot. skargi Gminy Miasto Kołobrzeg na Rozstrzygnięcie Nadzorcze  

                  Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 18 czerwca 2020 r.  

Przewodniczący Rady przypominał, że do dnia 30 kwietnia 2021 r. radni są zobowiązani do 

złożenia oświadczenia majątkowego wraz z kopią swojego zeznania o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowych (PIT) za rok poprzedni i jego korektą w dwóch 

egzemplarzach według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady zapowiedział, że kolejną XXXIV sesję planuje zwołać w dniu 30 marca 

2021 r. 

 

Pani Prezydent Miasta podziękowała za pomoc i wsparcie poszkodowanych w czasie pożaru 

na Osiedlu Podczele. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. 
 
 
Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXIII sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
  
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak  

 
 

 
 


